

Government had consulted other parties, and the result of that consultation had been the modification of the Bill, and some further modification might be still obtained.

**Hon. Col. Gray** moved the adjournment of the debate.

**Hon. Sir John A. Macdonald** said the member for North Lanark ought not to have read the letter when informed that it was strictly confidential. The letter was not a portion of the report of the Rev. Mr. Thibault to the Government, but was merely a letter to the Secretary of State, and was printed confidentially for the convenience of the Cabinet. Some copies were stolen, and the receivers of these copies were receivers of stolen goods.

**Mr. Mills** asked if the Government intended to ask the Imperial confirmation of the power of this Bill, or whether it would be a tentative one, which might be withdrawn?

**Hon. Sir John A. Macdonald** said there was some doubt in this respect about the appointment of Senators; with regard to other portions of the Bill, the course to be adopted will depend a great deal on the way in which the Bill passed in Parliament.

**Hon. Mr. Wood** thought with the exception of Senators the provisions of the Bill would be embraced under an Imperial Order in Council.

**Hon. Sir John A. Macdonald** said the question would be open for a further consideration.

The debate was then adjourned.

#### SUPPLEMENTARY ESTIMATES

The House then went into Committee of Supply.

**Hon. Col. Gray** in the chair.

On item of \$2,480 to pay various members of Civil Service increases which would have accrued under the old Civil Service Act for the years 1867 and 1868,

**Hon. Mr. Holton** said it would be advisable that the hon. gentleman should make a supplementary financial statement showing the rationale of those estimates, and the surplus or deficit of the year as affected by them.

ou quatre semaines que les délégués sont arrivés. Il semble, d'après certaines remarques de l'Opposition, que le Gouvernement ait consulté d'autres personnes, consultation qui a entraîné la modification du projet de loi, et l'on peut encore s'attendre à d'autres modifications.

L'honorable colonel Gray propose l'ajournement du débat.

L'honorable sir John A. Macdonald dit que le député de Lanark-Nord n'aurait pas dû lire la lettre sachant qu'elle était confidentielle. Elle ne faisait pas partie du rapport qu'a fait le père Thibault au Gouvernement; il s'agissait tout simplement d'une lettre adressée au secrétaire d'État, et elle a été imprimée confidentiellement pour l'usage du Cabinet. Quelques exemplaires ont disparu, et les personnes qui les ont reçus, étaient récipiendaires de biens volés.

M. Mills demande si le Gouvernement a l'intention de demander une confirmation impériale quant à la validité de ce projet de loi, ou si celui-ci n'est que temporaire et sera retiré sous peu?

L'honorable sir John A. Macdonald dit qu'il a des doutes à cet égard quant à la nomination des Sénateurs; pour ce qui est des autres articles du projet, la ligne de conduite à adopter dépendra énormément de la façon dont le projet de loi sera présenté au Parlement.

L'honorable M. Wood pense que, exception faite des Sénateurs, les dispositions du projet de loi feront l'objet d'un décret impérial en Conseil.

L'honorable sir John A. Macdonald dit qu'on examinera la question un peu plus tard.

Le débat est ensuite reporté à plus tard.

#### BUDGET SUPPLÉMENTAIRE DES DÉPENSES

La Chambre se forme alors en Comité des Subsidés.

L'honorable colonel Gray préside.

Concernant le crédit de \$2,480 servant à payer à divers employés du Service Civil, des augmentations accumulées en vertu de l'ancienne Loi sur le Service Civil, pour les années 1867 et 1868,

L'honorable M. Holton dit qu'il serait préférable que l'honorable député présente un exposé financier supplémentaire démontrant la raison d'être de ces prévisions budgétaires, ainsi que le surplus ou le déficit qu'elles entraînent pour l'année en cours.